
 

Referat af virtuelt 

skolebestyrelsesmøde onsdag den 

19. maj 2021 kl. 17.30-19.30 

 

Afbud: 

Henrik Garbers, Gustav 

 

 
 Punkt Kommentarer 

 Godkendelse af dagsorden og  
 referat 
 (17.30-17.35) 

Dagsorden og referat godkendt. 

Nyt fra ledelsen 
Skole/hjem samtaler, genåbning 
m.m. 
(17.35-17.50) 

Orientering 
Skolen risikerer nedlukning pga. højt smittetal i sognet. 
Vi har fokus på medarbejdernes trivsel, kontakt med TR, der fortæller at 
det går ok. Lærerne er glade for ekstra lærerkræfter på klasserne. Til 
efteråret kommer en måling af medarbejdernes psykiske arbejdsmiljø.  
 
De fleste årgange har holdt virtuelle skole-hjem-samtaler i løbet af 
skoleåret. Obs på at det er vigtigt at holde en god kontakt til forældrene, 
da man nemt kan føle sig ”hægtet af” i en corona periode. 
 
Søren fortæller, at vi er i fuld gang med fagfordelingen, har 
ansættelsessamtaler og håber at lande planen for det nye skoleår meget 
snart. 
 
Redegørelse for brug af vikarer er et omfattende arbejde og bliver ikke 
færdig i indeværende skoleår, men oplægget til redegørelsen sendes ud 
til alle til info. 

Nyt fra elevrepræsentanter, ved 
Cecilie og Gustav 
(17.50-17.55) 
 

Orientering 
Elevrådet har stadig ikke holdt nogle møder, til gengæld har 
fælleselevrådet i kommunen, også med repræsentanter fra 
Langebjergskolen, holdt en Demokrati camp. 
 
9. årgang lykkedes med at gennemføre de skriftlige prøver. 

Elevtrivsel på 
Langebjergskolen 
(17.55-18.25) 

Diskussion 
Gitte fremlagde trivselsmålingen 2020 og den proces, den har undergået i 
forhold til både klasseniveau og skoleniveau. Hvor ligger 
Langebjergskolen rigtig godt i trivselsmålingen og hvilke områder kræver, 
at vi yder mere opmærksomhed. 

SFO –status og visioner v. Søren J 
18.35-19.00 
 

Diskussion 
Søren Skjoldelev fortalte om samarbejdet mellem skole og SFO, hvordan 
det er tænkt fremover. Blandt andet med pædagoger, der går på tværs af 
skole og SFO. Stor opmærksomhed på hvad det kræver, når 
pædagogerne skal være en reel del af skolens arbejde og samarbejdet 
skal blive godt. Hvad bidrager lærerne med og hvad bidrager 
pædagogerne med. 
Information om arbejdet med at skabe trygge overgange for børnene. 
Om fortsat udskudt klassedannelse kommende skoleår for 0. klasserne. 
Og hvordan dagene på SFO struktureres - med opdeling og aktiviteter. 
 

”Drengene efter pigerne”- oplæg 
til inspiration og diskussion v. 
Susanne 
19.00-19.25 

Diskussion 
Udskydes til et fysisk møde. 

Evt. og opsamling på 
handlepunkter 
19.25-19.30 

 

 


